
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. szeptember 12. (18:32-19:56)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Megbízott Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

/ Állandó Vendég

11. Szupkay Benedek Meghívott vendég

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások

2. Utódlási kérdések

3. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások
Harangozó Pálma kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy 8-án reggel ülésezett a

Tanárképzési Bizottsággal, mert még mindig nincs Tanárképzési referens. Szó volt többek
között az év menetéről, az épülésekről és a leendő feladatokról. 11-én részt vett egy
Tanulmányi Bizottsági ülésen, valamint elmondja az Elnökség tagjainak, hogy a héten 4
emberrel lesz interjú Tanárképzési referens pozícióra.

Szupkay Benedek azt osztja meg az Elnökséggel, hogy részt vett a Gólyatáborban,
valamint a Gólyahét promóciós filmje nagy sikernek örvendett a gólyák körében. Elmondja,
hogy kihirdetésre került a szociális támogatás időszaka, lezajlott a Karibuli, valamint a
Sportreferens pozíciót is meghírdették. Beszámol még arról, hogy a médiások hétvégén
megvágják majd a Gólyahét after filmjét.

Layton Sandra azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy nagyon várja közös munkát
és nagyon lelkes a pozícióját illetően.

Németh Fanni részt vett a Gólyatáborban, 8-án pedig egy jubileumi megbeszélésen
Tóth Dorottya Pannával. Emellett Lillik Dórával próbáltak választ találni arra, hogy hogyan
lehetséges nem HÖK-höz tartózó diákkört indítani.

Lillik Dóra arról számol be, hogy nagy erőkkel hirdették az Erasmust a
Gólyatáborban, illetve a Gólyahéten egyaránt, szeptember 4-én pedig tartott egy előadást a
külföldi hallgatóknak. Ezen kívül szervezik a jövő heti Get to know eseményt, valamint ő is
említi, amit Németh Fanni a diákkörrel kapcsolatban. Elmondás szerint arra jutottak, hogy ezt
inkább intézeti kereteken belül tudnák jobban csinálni, úgyhogy inkább átirányítják.

Tóth Dorottya Panna elmondja, hogy a Gólyatábor és a Gólyahét szinte
zökkenőmentesen lezajlottak a Karibuli pedig sold out meg lett tartva. A hetekben meg fog
történni az elszámolás az Informatikai Karral. Beszámol a jubileumi megbeszélésről, valamint
arról, hogy még aznap összeült egy megbeszélésre fejes Zsófiával és Bérczes Borbálával.
Megosztja az Elnökség tagjaival, hogy kikre gondoltak idén a képzéstartók képzéstartóinak,
illetve a szülők képzőinek. Az elnökség egyetért és egyhangúan elfogadja a felvetéseket.
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Elmondja még, hogy a Sportreferensi pozícióra már van is pályázó, valamint, hogy a
Kulturális referenssel, Dobi Hannával jelenleg éppen program felelősöket keresnek és azon
gondolkodnak, hogy mely pozíciók legyenek pályázósak és melyek öröklődők. Elmondja,
hogy a Kari Animátori Sportbizottság vezetője Fótos Tamás, a PPQ vezetője pedig Sziklai
András lett.

Czingráber Péter arról számol be, hogy a Gólyahéten promózta a Perspektívát, illetve
októberig 5-6 ember jelentkezését várja. Megosztja az Elnökséggel, hogy sokan elmennek a
szerkesztőségből és jelenleg csak hárman vannak, úgyhogy nagyon jó lenne, ha minél többen
jelentkeznének. Tagfelvételi plakátokat fognak kitenni és instagramon is hirdetni fogják a
Perspektívát. Elmondja, hogy már van is egy jelentkező, akit felvettek, valamint az első
szerkesztőségi időpont 26-án lesz.

Demetrovics Hanna azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy Téglási Bertával
átbeszélték az idei választásokat és az alapszabályzat szerint október 20 lesz a választások
kiírásának időpontja. Elmondja még, hogy a következő Elnökségi ülésre elhozná Szóráth
Blankát is, hogy lássa milyen megírni egy jegyzőkönyvet.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy részt vett a Gólyatáborban, szeptember 5-én az
Intézeti tanácson, valamint meglátogatta a Gólyahetet és szeptember 11-én elment a Kari
Tanulmányi Bizottsági ülésre. 8-án megtörtént az első szerv találkozó Tóth Dorottya Pannával
és Bérczes Borbálával, illetve még aznap volt egy jubileumi megbeszélés is Németh Fannival
és Tóth Dorottya Pannával. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy október 19-én déltől nem lesz
tanítás. Beszámol még a PPK Életérzés pályázatról, ahova olyan pályázatokat kell benyújtani,
amelyek kapcsolódnak a Pedagógiai és Pszichológiai Karhoz és valamilyen módon azt is
közvetítik, hogy a PPK 20 éves lesz. Kéri az Elnökség tagjait, hogy, ha esetleg eszükbe jut
valaki, akit érdekelne a pályázat szóljanak neki. Elmondja, hogy lehet nevezni zenével,
verssel, süteménnyel, vagyis gyakorlatilag bármivel. Kérdezi Harangozó Pálmát, hogy van-e
elég delegált tagja a HÖK-nek az Intézeti tanácsba, aki erre azt válaszolja, hogy igen csak a
Gólyahét miatt a szeptemberi tanácsra sajnos kevesen tudtak elmenni. Beszámol arról, hogy
az Izabella utcai épületben a büfés felkereste, hogy szívesen szervezne velünk programokat,
úgyhogy erre vár ötleteket, ha valakinek eszébe jutna valami. Tóth Dorottya Panna felveti,
hogy az eseményt le lehetne tesztelni egy HÖK-ös csapatépítő keretein belül. Felveti még a
HÖK iroda falán lévő borítékok frissítését. Németh Fanni elmondja, hogy már dolgozik ezen
és igyekszik minél szebbre és színesebbre csinálni majd. Végül azt osztja még meg, hogy lesz
egy fejtágítás, amit majd az Alelnök fog tartani arról, hogy kinek pontosan mi a feladat a
HÖK-ön belül.

Horváth Szonja szintén volt a Gólyatáborban és elmondja, hogy 31-én el is számoltak
a Kft-vel, ahol minden rendben ment és csak 40 Ft különbség volt. 2-án a Gólyahetes stábbal
volt beszerzésen, majd meg is látogatta a Gólyahetet. Jelenleg szociális támogatás
pályázatokat bírál. Kérdezi Fejes Zsófiát, hogy a Gólyahetes póló igényléssel hogyan állnak,
majd arra jutnak, hogy valószínűleg 13-án már el is fognak tudni számolni.
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Deák Barbara meglátogatta a Gólyatábort, most pedig szociális támogatás
pályázatokkal foglalkozik minden erejével. Elmondja, hogy a bírálók jók és jól haladnak.
Pénteken lesz a levélszavazás, 20.-áig peddig korrekciózás.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy Szombathelyen csak Gólyahét volt, de az
nagyon jól sikerült. Sold out lett és csak pár 100 Ft lett az eltérés az elszámolásnál.

2. Utódlási kérdések

Harangozó Pálma megosztja az Elnökséggel, hogy kinéztek valakit Tanárképzési
referens pozícióra, de kiderült, hogy a két nagy testületben amiben jelen van a Tanárképzési
referens ott csak pedagógia szakos hallgatónak van szavazati joga. Sajnos nagyon kevés
pedagógia szakos hallgatót ismernek a jelenlévők, ezért kéri az Elnökség tagjait, hogy ha
eszükbe jut majd valaki, aki alkalmas lenne a pozícióra szóljanak.

Szupkay Benedek veszi át a szót és elmondja, hogy összeültek 4-en a Bizottságával,
hogy kitalálják ki legyen helyette az elnök a továbbiakban. Tóth Huba azt mondta, hogy
szeretné megtartani a #mediagroupot, mert már igazán kezdi érteni, hogy miről is szól ez.
Schenek Boglárka úgy érzi, hogy szakmailag nem biztos, hogy illene hozzá ez a feladat.
Wawra Máténak pedig sok más teendője van, de nagyon szívesen csinálná és Szupkay
Benedek úgyis sokáig mellette lenne és sokat segítene neki. Szupkay Benedek kérdezi az
Elnökség tagjait, hogy mit gondolnak erről. Fejes Zsófia azt mondja, hogy szívesen kinevezné
Wawra Mátét és a többiek is egyetértenek.

Horváth Szonja utódjával kapcsolatban kikéri az Elnökség tagjainak véleményét.
Mindenki pozitívan áll az ötlethez, ezért Fejes Zsófia kéri Horváth Szonját, hogy majd kérje
fel a pozícióra.

2. Egyebek

Deák Barbara elmondja, hogy egy mentor sokat keresi őt és Lillik Dórát, mert azt
szeretné, hogy a mentorok kapjanak közéleti ösztöndíjat. Lillik Dóra elmondja, hogy mi is a
mentorok feladata, hogy mindenki pontosan értse miről is van szó. Az Elnökség tagjai
megvitatják ezt a kérdést és arra a következtetésre jutnak, hogy ki kéne deríteni, hogy a
mentoroknak pontosan milyen kötelező költségeik vannak, illetve, hogy ők kontrollálják-e,
hogy hány mentoráltjuk lesz egy adott félévben. Lillik Dóra szerint ennek vonalán már el
lehet indulni és biztosítja a jelenlévőket, hogy beszámol majd a fejleményekről.

Németh Fanni kérdezi, hogy a főtitkár vagy a titkárok nem lehetnének-e kicsit
közelebbi viszonyban az Elnökséggel, mert szerinte ez sok fronton megkönnyítené számukra
a munkát. Fejes Zsófia biztosítja róla, hogy jövő héten szó lesz erről.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:56 perckor lezárja.
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Budapest, 2023. szeptember 12.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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